



## Referat styremøte – møte 4

Sted: Idrettens Hus - Jåttå

Dato/tid: Mandag 19. mai 2024 kl. 17:00 - 19:30

Fra styret: Silje Steinnes, Sindre Wold og Svein Tore Karlsen.

Andre: Finn Zachariassen (Administrasjon/Sport) Jone Edland (Økonomi) og Ulrika Johansson (FAU)

Forfall: Monica Martinsen (Svømmeskole). Jone Slutås, Caroline Rasmussen, Halvor Vøllestad, Anne Katrine Bergland.

| 1. Orienteringssaker |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |                |           |
|----------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------|-----------|
| Saksnummer           | Sak                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                | Forberedelse   | Deltakere |
| 1-4. 25              | Gjennomgang av agenda                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              | Silje          | Alle      |
| 2-4-25               | Gjennomgang av ansvarsområder til fordeling mellom styremedlemmer. Enighet i styret og legges ut på hjemmesiden.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   | Silje          |           |
| 3-4. 25              | Orientering ved daglig leder: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Regnskap og prognose: Avslag om støtte fra Gjensidige, men Aqua camp går likevel som planlagt.</li> <li>- Kvartalsrapporten viser at klubben er på budsjett</li> <li>- Personal: Avsluttende runde på rekruttering av trener. Assistenter hentes fra egne rekker fordi det anses som positivt for klubben.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                       | Finn / Jone E. | Alle      |
| 4-4. 25              | Orientering ved svømmeskoleansvarlig <ul style="list-style-type: none"> <li>- Statusrapport: Opprykk til rekrutt 3. 23 svømmere takket ja så langt. Flest jenter.</li> <li>- God påmelding på Aquacamp.</li> <li>- Kurs for høsten 2025 legges ut snart.</li> <li>- Rekruttering av instruktører pågår.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 | Finn           | Alle      |
| 5-4. 25              | Orientering ved sportssjef <ul style="list-style-type: none"> <li>- Teknikksamling, Sandnessprinten og studietur for trenere og administrasjon avholdt. Sistnevnte gav god læring.</li> <li>- Kommende aktiviteter er rekruttsamling, AdO, 2 treningsleirer, EM U23, sommerstevnet og NM i Bærum.</li> <li>- Trenersituasjonen ok.</li> <li>- Diskusjon avholdt omkring deltakelse på stevner etter invitasjon. Styret ønsker at internasjonale mesterskap prioriteres.</li> <li>- Oppdatering av grupper i sportsavdelingen. Cirka 250 svømmere. Totalantallet er akseptabelt, men litt utfordring å rekruttere nok i enkelte grupper.</li> </ul> | Finn           | Alle      |
| 5-3. 25              | Orientering ved utvalg:<br><br>FAU: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Deltatt i Folketoget. God stemning. Litt få som deltok.</li> <li>- Det planlegges for rekruttsamling.</li> <li>- Foreldremøte 4.juni planlegges det for.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   | Ulrika         | Alle      |



|  |                                                                                                                                                                             |        |  |
|--|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------|--|
|  | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Diskusjon om hvilken dugnader klubben skal være på. Det sendes ut en forespørsel om noen kan ta ansvar om koordinering.</li> </ul> |        |  |
|  | Stevneutvalg: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Nye medlemmer kommer inn. Veldig positivt.</li> </ul>                                                                | Finn   |  |
|  | Dugnadsutvalg: <ul style="list-style-type: none"> <li>-</li> </ul>                                                                                                          | Ulrika |  |
|  | Dommerutvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>- Må etterspør om å få flere dommere. Tas på foreldremøte</li> </ul>                                                    | Silje  |  |
|  | Sponsor- og markedsutvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>- Planlegges for sponsortreff 6.juni, men usikkert på grunn av antall deltakere påmeldt til nå.</li> </ul> | Jone   |  |

## 2. Diskusjons- og utviklingssaker

| Saksnummer | Sak                                                                                                                   | Forberedelse |                 |
|------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------|-----------------|
| 6-3.25     | HMS. Diskusjon hvorvidt klubben skal gjøre en jobb for å ytterligere påpeke viktigheten av helse, miljø og sikkerhet. | Finn         | Aksjon tatt     |
| 7-3.25     | Deltakelse i internasjonale mesterskap ref. punkt 5-4 over.                                                           | Finn/Silje   | Enighet i saken |

## 3. Beslutningssaker

| Saksnummer | Sak                                                                                                                                                                                                                        | Forberedelse | Deltakere |
|------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------|-----------|
|            | Forslag til temaer som kan diskuteres til utøver representant møte: Sportslig plan, sponsormuligheter, hvordan bygge god klubbkultur, god HMS og dugnadsmuligheter.                                                        | Alle         | Alle      |
|            | Rogaland svømmekrets trenger frivillig. Flere navn på blokka.                                                                                                                                                              | Silje        | Alle      |
|            | Nordsjøstevnet. SSK må avgjøre om vi ønsker å ta over. Deltakelse i tinget 18. juni. Det var enighet om at vi ønsker det, men ikke på alle betingelser.                                                                    | Alle         |           |
|            | Adm. lager et forslag til et regelverk om personlige sponsoravtaler. Enighet om at klubben skal akseptere personlige sponsoravtaler, men detaljer og regler rundt dette må det bli enighet om og skrives ned/gjørs ferdig. | Finn         | Alle      |
|            | Styrets anbefaling om pensjonssparing er å gå ut å søke tilbud.                                                                                                                                                            | Finn         | Alle      |

## 4. Oppsummering / eventuelt

| Saksnummer | Sak | Forberedelse | Deltakere |
|------------|-----|--------------|-----------|
|------------|-----|--------------|-----------|


**5. Aksjonsoppfølging**

| Saksnummer | Aksjon                                                                                                                                                                                                                      | Ansvarlig                   | Status                                                                                                                                            |
|------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|            | Alle styremedlemmer må gå igjennom økonomisk status før hvert styremøte                                                                                                                                                     | Alle                        | Pågår (kontinuerlig)                                                                                                                              |
|            | Utvikle sportslig plan videre                                                                                                                                                                                               | Finn                        | Pågår                                                                                                                                             |
|            | Forberede og sette dato til dedikert møte med svømmere for involvering inn mot Styret, samt informere svømmere                                                                                                              | Jone S.                     | Aksjon tatt for en stund tilbake og pågår. Kan stenges her.                                                                                       |
|            | Sikkerhetskrav: Kartlegge hvilke treninger og alternativer for å være innenfor kravene, både på kort og lang sikt.                                                                                                          | Finn                        | Pågår                                                                                                                                             |
|            | Se på muligheter for sommerskole.                                                                                                                                                                                           | Monica/<br>Jone E.          | Pågår. Kan stenges her                                                                                                                            |
|            | Se på alternativer på dugnadspoeng og dugnadsfordeling for en diskusjon til neste styremøte etter samråd med FAU.                                                                                                           | Silje/Ulrika                | Pågår                                                                                                                                             |
|            | Beredskapsplan oppdateres med kommentarer gjort og legges ut. 1-pager gjøres tilgjengelig. Vurderer et info-møte med trenere og administrasjon.                                                                             | Jone E/<br>Finn/<br>Sindre  | Pågår, men i sluttfasen.                                                                                                                          |
| 1-3.25     | Aksjon til neste styremøte: alle leser gjennom styreinstruksen<br><br>Alle i styret sender mail til Silje med tanker/ønsker om ansvarsområde for året                                                                       | Alle                        | Kan stenges                                                                                                                                       |
| 8-3.25     | Aksjon: Vi ser videre på mulighetene for å opprette egen påmeldingsportal.<br><br>Aksjon: Stunt på 17.mai<br><br>Aksjon: «dagens dugnad»-melding i Spond om at alle skal inn å like og dele FB-og Insta-post om svømmekurs. | Monica/<br>Finn/<br>Jone E  | Pågår.<br>Ref. sak om fallende medlemstall.<br>Administrasjon jobber videre med tiltak for å snu trenden. Saken tas opp igjen på neste styremøte. |
| 9-3.25     | Adm. lager et forslag til et regelverk om personlige sponsoravtaler.                                                                                                                                                        | Jone E                      | Pågår                                                                                                                                             |
| 1-4.25     | Ferdiggjøre ansvarsområder og legger ut på hjemmesiden                                                                                                                                                                      | Finn                        | Ny                                                                                                                                                |
| 2-4.25     | Dedikert økonomimøte før neste styremøte                                                                                                                                                                                    | Jone E.                     | Ny                                                                                                                                                |
| 3-4.25     | Sjekk tilskudd fra kommunen vedrørende om SSK skal aktivt informere, eventuelt se på alternativ ordning.                                                                                                                    | Jone E./Monica              | Ny                                                                                                                                                |
| 4-4.25     | Diskutere hvordan styrke viktigheten av HMS i klubben                                                                                                                                                                       | HMS gruppen (Sindre/Halvor) | Ny                                                                                                                                                |
| 5-4.25     | Send ut forespørsel om koordinator til dugnad på Vaulen Open Air og Iron Maiden                                                                                                                                             | Ulrik                       | Ny                                                                                                                                                |



|  |                                |       |       |
|--|--------------------------------|-------|-------|
|  | Verne til Rogaland svømmekrets | Silje | Pågår |
|--|--------------------------------|-------|-------|